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Pan 

Krzysztof Rąkowski 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Pabianicach 

 

 

W odpowiedzi na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Pabianicach Pana 

Antoniego Hodaka z dnia 7.01.2024r w sprawie przebudowy ulicy Barucha uprzejmie 

informuję, że temat stanu technicznego tej ulicy jak i innych ulic gruntowych w 

Pabianicach jest mi znany. Sytuacja budżetu miasta Pabianic w roku 2024 będzie 

trudna jednak będę robił wszystko aby ta inwestycja została zrealizowana. 

Ponadto pragnę nadmienić, że Miasto Pabianice w dniu 18.07.2023r złożyło 

wniosek o dofinansowanie remontu m.in. ulicy Barucha z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg na rok 2024. 

Z informacji jakie posiadamy nasz wniosek znalazł się na liście rezerwowej. 
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